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De meldplicht geldt voor de NLse contractpartij. Maar of het nu feitelijk al gebeurt vragen we na.
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Weet je zeker dat het klopt dat het % positieven alleen over ggd testen bekend 1s? Voor 6 April werd weimg door de ggd

getest maar hadden we toch ook al %positieven?

rogrammadirectie Covid-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
431

(@minvws.nl

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INSEE) EXEC ics i>

Datum: maandag 14 sep. 2020 7:28 AM

) EEE @minvws ul, JER winvws..-,INE

Kopie: ) <BIEEEI @minvws nl>
Onderwerp: RE: Alert-Overleg Covid 13 september 2020

(@minvws.nl>

Ja dat zit er allemaal in. Maar we krijgen alléén van de GGD ook de negatieve testen door. Van de

ziekenhuizen/huisartsen/commerciele labs krijgen we alleen de positieve testen.

Dat betekent dat we alleen over de GGD-stroom (circa 80%) het percentage positieven kunnen berekenen.

Er wordt nu gewerkt aan een ontwerp om dat percentage op het dashboard op te gaan nemen. Ik hoor vandaag of uiterlijk

morgen wanneer die gerealiseerd gaat zijn.

van:[IGENBEE© invws.ni>
Verzonden: maandag 14 september 2020 07:25

Aan: )SEE@ minvws.nl>;IEEE)SEXED@ minvws.n!>;IEEE)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Alert-Overleg Covid 13 september 2020

Betekent dit dat ook de testen die ziekenhuizen zelf doen nu in de cijfers zitten. Net als evt huisartsen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE ERED @ninvvs o>
Datum: maandag 14 sep. 2020 7:23 AM

oe IEEE @ninvws al>, EEN @ninvws o-.[IEE
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Alert-Overleg Covid 13 september 2020

~IEE
Ik lees dit punt in het alert-verslag:
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- AZ vraagt naar privetestklinieken en of die cijfers meegenomen worden. VWS antwoord dat die cijfers niet

meegenomen worden. VWS laat weten dat privetestklinieken uiteindelijk drukken op de beschikbaarheid van tests voor

het bredere publiek.

Vorige week toevallig al bij het RIVM navraag gedaan op dit punt. Alle NL labs die op covid-19 testen vallen onder de

meldplicht en de gegevens uit deze labs worden dus aan RIVM aangeleverd (zie bijgevoegd antwoord van RIVM).
We zijn viol nog bezig met nagaan of dat ook geldt voor de 2 duitse labs.

van:IEEE)HEXEN0 minvws.ol>
Verzonden: zondag 13 september 2020 20:20

Onderwerp: FW: Alert-Overleg Covid 13 september 2020

Dag allen,

Hierbij het verslag van zojuist.

Hartelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

Verzonden: 13 sep. 2020 18:00

)
a

Onderwerp: RE: Alert-Overleg Covid 13 september 2020

Dag allen,
Hieronder de hoofdlijnen van ons Alert-overleg van vanavond.

Fijne avond en groet,
5.1.2e

1. Actueel beeld
- VWS heeft de actuele cijfers eerder op de dag gedeeld per app (1087 besmettingen). Dit is een lichte daling
ten opzichten van gisteren. Evenwel kan er sprake zijn van een dempend effect vanwege het het weekend.
- Vier regio’ s zitten boven de signaalwaarde van 7

- De top drie 1s ongewijzigd: Haaglanden, Rotterdam Rijnmond en Amsterdam Amstelland laten nog altijd
het meeste aantal besmettingen zien.

- Kennemerland is een extra punt van aandacht. VWS overlegt hierover morgen met betrokkenen uit de regio.



- Aantal ziekenhuisopnamen is licht gedaald
- Verpleeghwslocaties met 3 toegenomen.
- Positief getesten gemiddeld van de afgelopen week amsterdam 17.0 Den Haag 14.0 en Rotterdam 10.9.

Zevenregio’s (waaronder de top drie, Utrecht, Kennemerland en Hollands Midden) en de maatregelen die er

genomen worden blijven aandacht behoeven.

- NCTV vraagt of de regio’s contact hebben met de omliggende regio’s over ontwikkelingen en mogelijk te

nemen maatregelen. VWS antwoord dat er in VR-verband (o0.a. op vrijdagen komen de directeuren VR’s

bijeen) en op donderdag is er het ‘appelflappenoverleg’ waarin met de VR’s en vertegenwoordigers van het

Rik gesproken wordt enEET ci en in het portefewllehoudersoverlegosdeze thematiek gesproken wordt. Bovendien codrdineert het RIVM het geheel op bovenregionaal/landelijk
niveau.

- AZ vraagt naar privetestklinieken en of die cijfers meegenomen worden. VWS antwoord dat die cyjfers met

meegenomen worden. VWS laat weten dat privetestklinieken uiteindelijk drukken op de beschikbaarheid van

tests voor het bredere publiek.

TEERvraagt naar de registratieplicht in de horeca en of die in de praktijk veel gebruikt wordt in BCO?

VWS geeft aan dat gegevens opgevraagd worden wanneer dat nodig is en zal navraag doen over hoe vaak dit

gevraagd.

2. Buitenland

-

geen punten (met BZ wordt overlegd over de imbelfrequentie en werkafspraken)

3. Langere termijn

Beesheeft een voorstel gedeeld met de leden van het Alert Overleg over hoe het

inschalingsoverleg 1m te richten (na overleg hierover mn het vorige Alert Overleg).
- AZ vraagt of het overleg met het RIVM (een dag) eerder in de week kan. Dit zou zich wat timing betreft

beter verhouden tot het bewindspersonenoverleg.
- VWS geeft aan dat dit in het overleg morgen besproken dient te worden. VWS stelt voor woensdagochtend
het inschalingsoverleg plaats te laten vinden. Een bestuurlijk overleg op donderdag is wellicht wat zwaar en

VWS stelt voor om niet te snel op te schalen naar een bestuurlijk overleg.
- laat weten dat een BO ook lichter kan - bijvoorbeeld schriftelijk - en is het eens met het

voorstel om voor te stellen het inschalingsoverleg op woensdagochtend in te regelen. NCTV stelt voor om

P.M. Op te nemen dat gekeken wordt welke ritmiek voor de locale/regionale partners goed werkt.

voert de gedane suggesties door in het conceptvoorstel en deelt dit met de leden van het Alert-Overleg. In het

VB morgenmiddag zal mm algemene zin aanhoren hoe de samenwerking/overlegcycli tot nu

zijn ontvangen en in algemene zin melden dat er aan een voorstel voor nadere aanscherping/verbetering van
de overleg- en vergaderritmiek gewerkt wordt in samenwerking met o.a. de GGD, RIVM, VR’s.

- AZ vraagt naar stand van zaken in de G3. JREAERIERELES |aat weten dat morgen de campagne gericht op
jongeren start. Amsterdam en Rotterdam hebben afgelopen vrijdag laten weten te overwegen om extra

maatregelen in de horeca te nemen en mm het bijzonder om m de horeca te werken met tijden waarna niemand

meer naar binnen mag in horecazaken. AZ merkt op dat de maatregelen en aanpak van de betreffende steden

tot heden weinig zichtbaar is (ook in de media en in het straatbeeld). NCTV vult aan dat goed zou zijn te

vragen wat de communicatiestrategie is [BERERN zal hier morgen in het VB naar vragen. VWS vraagt of in

aanvulling Den Haag gevraagd kan worden naar de stand van zaken. In het inschalingsoverleg morgen zullen

ook de drie regio’s hierover bevraagd worden.
- VWS deelt dat de antwoorden op vragen die over de COVID-wet zijn gesteld nog niet zijn voorgelegd aan

de bewindslieden.

- Voorts laat VWS weten in het komende DOC-19 breder over mondkapjes te willen spreken. VWS is nog in

afwachting van een conceptstuk hierover, zou graag spreken over de uitkomsten van de pilots in Rotterdam

en Amsterdam en over het OMT-advies over scholen en preventief gebruik van mondkapjes. In dit kader zou

goed zijn om de brede visie op mondkapjes te bespreken in het DOC-19. Tot slot geeft VWS aan dat

komende week mogelijk over het verzoek van Schiphol en NS/ProRail over mondkapjes plicht/advies nog

geen conclusies bereikt zijn.
- VWS [EEE laat weten dat morgen de programmadirectie COVID-19 start bij VWS. Daarmee zal de

de komende periode minder deelnemen aan het Alert-Overleg en op

termijn zal [ERE cen (vast) lid meer van het Alert Overleg zijn.
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4. Handhaving

- NCTV wijst op een aantal demonstraties en Prinsjesdag en de beeldvorming als er beelden zouden zijn van
niet naleven van de 1,5 metermaatregel.

5. Zaken die voorgelegd dienen te worden aan de betrokken bewindspersonen

- Geen punten

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid
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damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.
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